
6ES7352-5AH01-0AE0

产品名称 6ES7352-5AH01-0AE0

公司名称 上海腾桦电气设备有限公司

价格 .00/个

规格参数 西门子:西门子
6ES7352-5AH01-0AE0:6ES7352-5AH01-0AE0
德国:德国

公司地址 上海市金山区枫泾镇环东一路65弄7号2865室

联系电话 13795289873 13795289873（微信同号）

产品详情

SINAMICS GM150 中压变频调速柜

SINAMICS GM150 为中压驱动器而设计，避免了再生能量反馈回电源回路，可用于大型泵、风机、挤出
机、混合机和粉碎机等。它的额定功率范围在 800 kW 至 27 MW 之间，可靠的功率部件、保护措施、稳
定的控制模块以及冗余冷却设计确保了运行的平滑性和无干扰性――即使在极端条件下使用。当需要维
护时，部件会自动地输出信号，从而避免了意外停机故障的发生。同时，SINAMICS GM150
的整体设计理念极为简单――包括从设计、安装、调试到运行。

www.siemens.com/sinamics-gm150

优势

Easy plant integration due to the compact design and highly flexible configuration

Simple operator control with the user-friendly operator panel

Smooth and reliable operation due to the integrated maintenance functions: the converter signals automatically and
well in advance when maintenance is required and/or components need to be exchanged

High ruggedness and reliability thanks to the use of HV-IGBT/IGCT technology and fuseless design, combined
with intelligent response to external disturbances

Hassle-free integration into higher-level automation systems due to PROFIBUS interface supplied as standard and
analog and digital interfaces



High degree of service-friendliness due to the innovative power section design, e.g. plug-in powercards and excellent
accessibility of all components only applicable to the HV-IGBT technology

应用

Moving: Belt conveyors, ship's drives

Processing: Mills, mixers, kneaders, crushers, agitators, rotary furnaces, extruders

技术规范

产品名称

SINAMICS GM150

额定输出电压 输出空冷

2.3 kV 3 AC 1 ... 2.4 MVA

3.3 kV 3 AC 1 ... 6.3 MVA

3.3 kV 3 AC（IGCT 功率单元）

4.16 kV 3 AC 1.3 ... 7.9 MVA

典型应用 泵和风机

压缩机

挤压机

混捏机、混合机

破碎机、搅拌机

皮带运输系统



压力机

线材轧机

舰船驱动
型号 6SL381..., 6SL383...
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